
Dansk Forening for Rosport 

 

Dagsorden 
 

 

HB-møde søndag den 12. juni 2022  

kl. 12.30   

Idrættens Hus 

 

 

 

Tilstede: 

Conny Sørensen (CS), Morten Juel Hansen (MJH), Susanne Thorsen (ST), Bo Kalizan (BK), Lotte Madsen (LM), 

Kenneth Bülow (KB).  

Afbud: 

Daniel Stentoft (DM) 

 

Mødeleder: 

Conny Sørensen (CS) 

 

Referent:  

CS 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Indhold:         

 

Beslutningspunkter     Ansvarlig 

Sag nr. 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde   CS    

Sag nr. 2 - Godkendelse af dagsordenen     CS  

Sag nr. 3 – Valg af ny formand for KU    CS 

 

Debatpunkter 

Ingen sager 

 

Orienteringspunkter 

Sag nr. 4 – Meddelelser     Alle 

Sag nr. 5 – Information fra DRC  KB/CS 

Sag nr. 6 – Eventuelt  Alle   

 

 

  



Bilagsoversigt 

 

Sag nr. 1 Bilag 1.1 HB referat 04-05-2022 endelig  

 

Sag nr. 4 Bilag 4.1 tilsagn vedr. ansøgning Søspejdercentret i Thurøbund 

 Bilag 4.2 Nordisk Roforbund 

 

Sag nr. 5 Bilag 5.1 2022-05-19 Referat DRC bestyrelsesmøde FINAL 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sag nr. 1 – Godkendelse af referat 
Fremlæggelse: CS 

 

Beslutningstema Godkendelse af referat 
 

Sagsfremstilling  
 

HB har afholdt møde den 4. maj 2022 

Bilag 
 

Bilag 1.1 HB referat 04-05-2022 endelig 
 

Indstilling Referat godkendes af HB  
 

HB´s beslutning Referat godkendt. 
 

              

Sag nr. 2 – Godkendelse af dagsorden 
Fremlæggelse: CS 

 

Beslutningstema Dagsordenen godkendes. 
 

Indstilling Dagsordenen godkendes af HB 
 

HB´s beslutning Intet at tilføje. 
 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sag nr. 3 – Valg af ny formand for KU 
Fremlæggelse: CS  

 

Tema Valg af ny formand for KU 
 

Sagsfremstilling Det indstilles, at Karsten Nielsen vælges som ny formand for KU. 
 
 

Bilag Ingen 
 

Indstilling Karsten Nielsen vælges 
 

HB´s beslutning Karsten Nielsen blev godkendt som ny KU formand.  Vigtigheden af, at vi gør 
opmærksom på DFfRs etiske kodeks, blev drøftet og i situationer med 
familierelationer, der kan berøres af den post, man bestrider, sætte krav til, at man 
har helt styr på habilitet og siger fra, når den overhovedet kan beklikkes. 
 

 

 

 

Sag nr. 4 – Meddelelser  
Fremlæggelse: Alle  

 

Tema Meddelelser 
 

Sagsfremstilling Sekretariatet: 
 
 
DFfR har i maj indsendt ansøgning til DIF’s initiativpulje til fortsat udvikling af 
eroning. Der har været en god og konstruktiv proces med DIF, hvor ambitioner og 
indhold har kunnet udvikles og udfordres. Vi søger penge til at udvikle en 
tidssvarende it-platform, markedsføring og indhold der vil være målrettet personer 
uden for rosportens cirkler/klubber. Beløbet der er ansøgt er en minimumsmodel 
til kr. 653.000 og en maksimumsmodel til kr. 885.000. Om ansøgningen 
imødekommes samt beløb afgøres af DIF’s bestyrelse 14. juni.  
 
 
I forlængelse af arbejdet med eroning har BJ møde med DIF den 10. juni for at få 
lavet en klubmodel for eroningsmedlemmer. Dermed kan de tælle med officielt i 
medlemstallet og der kan søges tilskud til dem. HB behandler forslaget på august 
mødet, så vi kan nå at tælle medlemmerne med i næste indberetning i foråret 
2023. Pt. er der ca. 360 ”medlemmer”, som i dag ikke tæller officielt med i vores 
medlemstal.  
 
 



 
 
 
 
Øvrige: 
 
DFfR har givet tilsagn om hjælp til medfinansiering af ansøgning – se bilag 4.1. 
 
Søsportscentret ved Thurø har et godt samarbejde mellem kommune, roklub mfl. 
De aktiviteter vil de gerne udbygge og har derfor indsendt ansøgning til 
Friluftsrådet. De manglede dog ca. 26.000 i egenfinansiering. Projektet omhandler 
bl.a. indkøb af 4 Edonbåde. Tilsagnet udløses naturligvis kun hvis ansøgningen 
imødekommes af Friluftsrådet. Frist for ansøgningen var 1. juni.  
 
Efter aftale med CS og ST har DFfR sagt ja til at hjælpe med denne finansiering, da 
aktiviteterne er med til at fremme rosporten. Tilsagnet er givet inden for følgende 
ramme:  
 

• DFfR støtter med kr. 26.000 mod, at én af Edon bådene tilhører forbundet. 
Båden bliver på Thurø sålænge projektet kører. Ændres anvendelse mm 
skal forbundet have båden.  

 

• Finansiering: Der er hensat kr. 58.000 under egenkapitalen målrettet 
ungdom. Midler som gerne skal bruges i 2022. Penge kommer bl.a. fra 
fondsbevillinger.   

 
 
President og Secretary General i Nordisk Roforbund vil gerne have input fra 
deltagerlandene om forventninger til fremtiden for Nordisk Roforbund.  De har 
stille nogle åbne spørgsmål til landene (se bilag 4.2).  
  
På et arbejdsmøde i tilknytning til Nordisk mesterskab i Tampere 18. juni 2022 
indledes drøftelserne landene imellem og der kommer oplæg til et 
bestyrelsesmøde i Nordisk Roforbund senere. Lea deltager på vegne af DK i mødet 
den 18/6-22 i den udstrækning hendes mandskabslederrolle tillader det. 
 
I vedhæftede bilag fremgår de stillede spørgsmål, som vi behandler på vores HB 
møde i august. Som forberedelse vil det være hensigtsmæssigt, at 
kontaktpersonerne til KU, Coastal, og ergometerudvalg drøfter deres holdning og 
forslag til fremtiden. Ligeledes er dommerudvalget i tæt samarbejde med de øvrige 
nordiske lande så de og evt. andre udvalg kan også have holdninger.  
 
 

Bilag Bilag 4.1 tilsagn vedr. ansøgning Søspejdercentret i Thurøbund 
Bilag 4.2 Nordisk Roforbund 
 

Indstilling Tages til orientering 
 

HB´s beslutning Orienteringen blev taget til efterretning. 
 

 



Sag nr. 5 – Orientering fra DRC 
Fremlæggelse: KB/CS  

 

Tema Nyt fra DRC 
 

Sagsfremstilling Vedhæftet seneste referat fra DRC til orientering.  
 

Bilag Bilag 5.1 2022-05-19 Referat DRC bestyrelsesmøde FINAL 
 

Indstilling Tages til orientering 
 

HB´s beslutning Orienteringen blev taget til efterretning. 
 

 

 

Sag nr. 6 – Eventuelt 
Fremlæggelse: Alle  

 

Tema Eventuelt 
 

Sagsfremstilling Ingen 
 

Bilag Ingen 
 

Indstilling Ingen 
 

HB´s beslutning Ingen emner. 
 

 


